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Írásbeli kérdés

Kövér László úrnak,
az Országgyűlés elnökének

Helyben

Tisztelt Elnök Úr!

Magyarország Alaptörvénye 7 . cikk (2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012 .

évi XXXVI . törvény 42 . § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok

intézni a nemzeti fejlesztési miniszterhez, mint a tárgyban illetékes minisztériu m

irányítójához

„Menetrendjéhez képest mennyit késett 2014-ben oda- és visszaúton összesen a Budapest-

Nyugati – Kőbánya-Kispest – Ferihegy – Üllő – Monor vonalon közlekedő elővárosi

személyvonat? ”

címmel .

Tisztelt Miniszter Úr!

Egy választópolgár fordult hozzám az alábbi levéllel, amelyet hozzájárulásáva l

változtatás nélkül közlök

„Tisztelt képviselő úr!

Engedje meg, hogy egy problémával zavarjam. Engem és nagyon sokakat érint a Budapestre

és Budapestről közlekedő elővárosi vonatok szinte folyamatos késése, ami tervezhetetlenn é

teszi mindennapjainkat, arról nem is beszélve, hogy rengeteg gondot okoz a munkahelyünkö n

is. Jómagam Vecsés-Kertekalja állomásról járok be nap mint nap Budapestre a Bp .-Nyugati -

Ferihegy-Üllő-Monor vonalon közlekedő személyvonattal. Szinte nem múlik el olyan nap,

hogy ne késnék befele'vagy hazafele menet, amikor pedig kérdezem, hogy ez miért van, akkor



a kalauzok és mindenki csak a vállát vonogatja, de a jegyet és a bérletet mindig problém a

nélkül elkérik. Nekem mondjuk ez nem probléma, mert fizeti a bérletemet a cég, aho l

dolgozok, de az, hogy tulajdonképpen soha nem tudom, hogy pontosan mikor fogok beérni és

mikor fogok hazaérni, az szerintem a 21 . században elfogadhatatlan. Nagyon örülök, hogy

már az elővárosi vonatokon is van ingyenes internet-hozzáférés, de valahogy inkább anna k

érdekében kellene tenni valamit, hogy ne késsenek ezek a vonatok és ezzel ne nehezítsék meg a

be- és hazajárását annak a több ezer vagy tízezer embernek, akik ezekre vannak utalva .

Kíváncsi lennék, ha összeadnánk, akkor mennyit késett ez a vonat egy év alatt . Nagyon jó

lenne, ha valami történne már ebben az ügyben, mert ez a mostani helyzet tűrhetetlen és

felháborító! Szólaljon fel a képviselő úr, vagy valaki más jobbikos a parlamentben, hogyha

lehet ebben az ügyben. Előre is nagyon szépen köszönöm . "

A fentiek alapján kérdezem tehát Miniszter Urat :

Menetrendjéhez képest mennyit késett 2014-ben oda- és visszaúton összesen a

Budapest-Nyugati — Kőbánya-Kispest — Ferihegy — Üllő— Monor vonalon közlekedő
elővárosi személyvonat?

Mit tesz a Kormány annak érdekében, hogy menetrendjüknek megfelel ően

közlekedjenek a budapesti elővárosi vonatok, így téve kiszámíthatóbbá és

tervezhetó7bbé ingázók százezreinek életét ?

Budapest, 2015 . május 14 .
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